

département des Achats et des Ventes soit rescindée et annulée quant à ce qui regarde le salaire qui devait lui être payé, et que ledit M. Crevier soit nommé à ladite position au salaire de \$150. par année.

5.—Les rapports sur les cas de maladies contagieuses et sur les cas de fièvre typhoïde déclarés au Bureau durant la semaine finissant le 12 et le 29 octobre 1912, sont soumis et déposés aux archives.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

Compte rendu de l'assemblée du 30 Octobre 1912, p. m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée; Tous présents.

1.—Le rapport sur les cas de fièvre typhoïde rapportés durant la semaine finissant le 19 octobre est soumis et déposé aux archives.

2.—Soumis un rapport du Surintendant de Police sur une requête au sujet de la protection de police au coin des rues Windsor et St. Antoine.

Résolu: De transmettre une copie dudit rapport au requérant, et de déposer aux archives.

3.—Soumis un rapport du Médecin Officier de Santé sur une demande du Curé et des Marguilliers de la paroisse St. François d'Assise, pour permis d'établir un cimetière dans le quartier Longue Pointe.

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport sur la portée de la section 12 du règlement No. 105.

4.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef recommandant d'approuver un système de construction à l'épreuve du feu proposé par MM. Douglass Miligan Ltd., agents de la Keystone Fireproofing Co., fabricants de la Metropolitan Fire Proofing Co's system of fire proof construction.

Résolu: D'approuver ledit système de construction.

5.—Une délégation composée de Sir Alex. Lacoste, et de Mmes Dean Moyse, Dr. England, Miss Helen, Miss Watt, Miss Schoenfeld, représentant la Parks & Playgrounds Association, se présente devant le Bureau et soumet le rapport préparé en vue de l'établissement de parcs et de terrains de jeu dans la Ville. Les délégués demandent que la Ville leur accorde une subvention.

Cette question est différée jusqu'à l'étude du budget de 1913.

6.—Le Bibliothécaire Municipal se présente devant le Bureau au sujet de l'achat de livres avec la balance de \$4,200 disponible pour cette fin, sur le crédit voté, et après pourparlers, il est

Résolu: D'autoriser l'achat

10. Des livres mentionnés dans la liste préparée par M. Paterson, au montant de \$1,367.30.

20. Des livres mentionnés dans la liste préparée par M. Macheras, au montant de \$736.

30. De la collection intermédiaire des chercheurs au prix de \$115.

40. De la série nécessaire pour compléter la revue des Deux Mondes au prix de \$115.

50. Du texte anglais et français des codes de la Province de Québec, au prix de \$35 et des tables des poids et mesures au prix de \$2.50.

Le Bibliothécaire Municipal est prié de faire un rapport supplémentaire au sujet de l'offre de vente de la collection Murray, et il est autorisé, en outre, à prendre possession des filières de vieux journaux qui se trouvent dans les voutes du Greffier de la Cité.

Sur recommandation du Bibliothécaire Municipal, il est

Résolu: D'autoriser le paiement d'un compte de \$55 pour l'achat de 13 volumes de la Revue Canadienne Antiquarian Numismatique de Madame La Rocque.

7.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés demandant d'être autorisé à renouveler la dalle et les dalots de la partie sud-est du Marché St. Laurent, au coût d'environ \$40 et le grand tuyau cheminé situé à l'extré-

sing and Sales Department be rescinded and annulled as to the salary to be paid to him, and that the said Mr. Crevier be appointed to the said position at a salary of \$150 per annum.

5.—Returns of cases of contagious diseases and of typhoid fever reported during the weeks ending on the 29th October 1912, and on the 12th October 1912, were submitted and filed of record

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 30th October 1912, p.m.

Present: His Worship Mayor L. A. Lavallée, and all the members of the Board.

1.—A return of the cases of typhoid fever reported during the week ending on the 19th October, was submitted and filed of record.

2.—Submitted a report from the Superintendent of Police in connection with the request for police protection corner of Windsor and St Antoine streets.

Resolved: That a copy of said report be transmitted to the petitioner and that the same be filed of record.

3.—Submitted a report from the Medical Health Officer on a request from the Rector and Churchwardens of the parish of St. François d'Assise, for permission to establish a cemetery in Longue Pointe ward.

Resolved: That the matter be referred to the Law Department for their opinion as to the scope of section 12 of by-law No. 105.

4.—Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that a fire-proof construction system proposed by Messrs Douglass Miligan, Ltd., agents for the Keystone Fireproofing Co., manufacturers of the Metropolitan Fire Proofing Co's system of fireproof construction, be approved.

Resolved: To approve of said construction system.

5.—A delegation composed of Sir Alexandre Lacoste, and of Mrs Dean Moyse, Dr. England, Miss Helen, Miss Watt, Miss Schoenfeld, representing the Parks and Playgrounds Association, appeared before the Board and submitted a report prepared with a view of establishing parks and playgrounds in the City.

The delegates asked the City for a grant.

The matter was deferred to be considered when the budget of 1913 is taken up.

6.—The Civic Librarian appeared before the Board anent the purchasing of books with the balance of \$4,200 available for said purpose from the appropriation voted, and after pourparlers, it was

Resolved: To authorize the purchase of

10. The books mentioned in the list prepared by Mr. Peterson, to the amount of \$1,367.30; 20. of the books mentioned in the list prepared by Mr. Macheras, to the amount of \$736; 30. of the "collection intermédiaire des chercheurs" at the price of \$115; 40. of the services required to complete the "Revue des Deux Mondes" at the price of \$115; 50. of the english and french versions of the Codes of the Province of Quebec, at the price of \$35; and of the table of weights and measures at the price of \$2.50.

The Civic Librarian was requested to make a supplementary report on the offer to sell the Murray collection, and he was, furthermore authorized to take possession of the old newspaper files which are in the vault of the City Clerk's office.

On the recommendation of the Civic Library, it was

Resolved: To authorize the payment of an account of \$55 for the 13 volumes of the "Canadian Antiquarian Numismatic Review", purchased from Mrs. La Rocque.

7.—Submitted a report from the Superintendent of Markets asking that he be authorized to renew the gutters of the south-east part of St. Lawrence Market, at a cost of about \$40, and the large smoke stack situated at the